
Protokoll fört vid Mil Palmeras Boulers styrelsemöte 23-05-08 
på Restaurang Olympia I MP. 

 

Närvarande: 
Lennart Måssebäck, Ordförande och protokollförare 
Lotta Parment, Kassör 
Matts Stenseth, Tävlingsansvarig 
Peter Falk, Dataansvarig 

Frånvarande med befullmäktigande: 
Eva Manderstedt och Sven Hörtevall 
Annika Tyxhén 

1. Föregående protokoll 
Inget att anföra 
 

2. Klubbens ekonomi 
Lotta visade på sin senaste budgetprognos som ser ut att ge oss ett överskott 
som kan vara en bra buffert för höstens banarbeten. Inkluderade 15 € per 
säsong och 1.50 € per gång för icke medlemmar. 
 

3. Sommarens aktiviteter 
Rullar på som planerat med social boule och vinboule om antalet är  
fler än 12. 
 

4. Socialt spel 
Det bör påpekas för medlemmarna att hålla en god och vänlig ton mot 
varandra, vilket också står i våra stadgar. Till Lennart uppdras att skapa ett 
dokument, över sommaren, med riktlinjer för uppträdande och konsekvenser 
för brott mot etiketten. Exempelvis som i fotbollen med gula och röda kort.  
Styrelsen ska vara ytterst ansvarig för eventuella åtgärder mot medlem. 
Beslut fattas under hösten 2023. 
 

5. Städdag i höst 
Beslutade att städdag ska hållas fredag den 29 september. LM kontaktar 
kommunen om att slå gräset i parken pga brandrisk och insekts angrepp. 



6. Seriespelet i höst 
Går enligt Serieföreningens schema.  
4 ”Vinboular” i oktober ersätts av KM Damdubbel 1/10, Herrdubbel 8/10, 
Damsingel 15/10, och Herrsingel 22/10. Serieföreningen har diskuterat att 
även införa en Costa Blanca Cup för dessa spelformer. Serieföreningens lag 
hjälper till med tävlingarna i klubben. 
 

7. Banans framtida utseende 
Vi diskuterade om sargerna ska vara kvar eller om ”snörmärkning” av 
banorna ska införas. Inget beslut togs. 
 

8. Klubbmiddag den 28 oktober. 
När allt seriespel och KM avslutats inbjuds klubbens alla medlemmar till en 
grillkväll på Olympia med prisutdelningar och trevligheter. Höstens utfall får 
avgöra om sponsring från klubben kan ske eller om det är upp till varje 
medlem att betala. 
 

9. Övriga frågor. 
Diskussionen om den Belgiska klubben togs upp igen. Ove har påpekat att 
Laguna Rosa hade ett avtal med Torrevieja kommun som vi eventuellt kunde 
ha nytta av att studera. Efter mötet har LM talat med Roland Everhult, 
ordförande i Laguna Rosa, och kunde konstatera att det avtal som fanns har 
gått ut och inte ersatts med ett nytt. Kommunen Torrevieja har påbörjat ett 
program med att uppdatera och modernisera boulebanorna i Torrevieja. När 
detta arbete är klart kan man tänka sig att ta upp diskussionen igen om avtal 
och tider. 
 

10. Nästa möte 
Den 20 september ses vi igen 
 
Glad sommar 
Lennart Måssebäck 

 


